
 

Protokoll Motorflyseksjonens styre 
 

Møte 2/2012 

 
Avholdt 8. febuar i lokalene til NLF. 
 
 
Tilstede: Lars Øyno   Styreleder  

Michelle Aitkens  Styremedlem 
Stig Hoftaniska  Styremedlem 
Eirik Bruset   Styremedlem  
 
Linda Christine Lilleng Ungdomsutvalget (Representant for Motor) 
George Lundberg  Fagsjef Motorflyseksjonen/Referent 

 
Ikke tilstede: Martin Hasselknippe  Nestleder 

Ingelise Arntsen  Styremedlem  
Bjørn Skogøy   Styremedlem 

 
 
Møte satt: Kl.17:20. 
 
Godkjenning av innkalling, saksliste, registrering av saker til eventuelt og styret 
bekreftet beslutningsdyktig. 

 
Fastsettelse av møtetidspunkt for fremtidige møter.  
Neste møte foreslått 16. mars 2012. 
Etterfølgende forslag 24 april 2012. 
 
Lars Øyno orienterte om siste forbundsstyremøte. ATO, LAPL, CAMO, Luftsportsuka og 
Seksjonshederstegn. 

 
 

Sak 12/2012 Godkjenning av protokoll fra styremøte 01/2012 
Protokollen ble gjennomgått og det ble påpekt at Sak 9/2012 Hederstegn 
tillegges følgende setning; Endelig avgjørelse av hvilke kandidater 
Motorflyseksjonen støtter ble vedtatt i telefonmøte 15. januar. 
 

  Vedtak: Godkjent med overnevnte endring. 
 
Sak 13/2012 Flyplassgruppa Østlandet  

Lars Øyno refererte muntlig fra de siste to møter.  
Ny flyplass: 11 mulige steder er lokalisert. Disse skal inspiseres før mars 
2012. 
Kjeller: Overgangen fra FLO-AIM ble diskutert. Det er nå gjort en avtale med 
FLO frem til 2020. Det ble besluttet at man ikke engasjerer seg i Kjeller gård 
prosjektet. 
Eksisterende flyplasser: SD har innkalt Rygge kommune, Fylkesmannen i 
Østfold, samt NLF og AOPA til et møte for å diskutere problemstillinger knyttet 
til Rygge. 
- Det siste møtet ble avholdt på Eggemoen hvor Tronrud informerte om planer 
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på Eggemoen. 
 
 Orienteringen ble tatt til etterretning. 

 
Sak 14/2012 Komiteer og utvalg 

Utsatt. 
 

Sak 15/2012 Luftfartsskolen  
Fagsjef orienterte om nåværende status. Diskusjon for videre fremgang som 
resulterte i et forslag om å avtale et telefonmøte med sentrale personer i 
prosessen. 
 
Orienteringen ble tatt til etterretning. 

 
Sak 16/2012 Økonomi 

 Foreløpig regnskap ble gjennomgått. Forslag til revidert budsjett for 2012 ble 
utarbeidet.  
 
 Vedtak: Godkjent. Det er ønskelig å få en gjennomgang av Airfield Manual 
Norway i neste møte. Oppdatert budsjett for Flynytt skal legges frem i neste 
møte. 
 

Sak 17/2012 SU forslag til endringer 
Utsatt. 

 
Sak 18/2012 Eventuelt 
 Forslag om landingsweekend fra Bror-Eric Hjulstad. Ønske om avklaring av 

roller i arrangementet. GAP-komiteen kan vurdere å arrangere dette selv. 
  
 
Møte avsluttet kl. 21:10 
 
 
Neste styremøte: 16. mars 2012. 
Sted:   Rica Ishavshotell i Tromsø. 
Tid:   kl. 19.00-21:00. 
 
 
Innkalling sendes ut av fagsjef. 
 
 
 
Vennlig hilsen 
Norges Luftsportforbund  
 
 
 
George Lundberg 
Fagsjef Motorflyseksjonen 


